



BUREAU
VERITAS

**APPROVAL CERTIFICATE FOR QUALITY ASSURANCE SYSTEM
OF MATERIAL MANUFACTURING**
*CERTIFICATION D'APPROBATION DE SYSTEME DE QUALITE POUR LA
FABRICATION DE MATERIAUX*

N° PED-MM-MSM 001-23-KOR

BUREAU VERITAS KOREA Co., Ltd. hereby certifies that the below named material manufacturer has an appropriate Quality Assurance System that has undergone a Specific Assessment for Material according to:

The European Pressure Equipment Directive 2014/68/EU and its annex 1 §4.3

BUREAU VERITAS KOREA Co., Ltd. certifie que le fabricant de matériaux mentionné ci-dessous a un système d'assurance qualité approprié qui a fait l'objet d'une évaluation spécifique pour les matériaux conformément à :

La directive européenne 2014/68/CE et son annexe 1 §4.3

Manufacturer (name) / Fabricant (nom): **MYSCO Co., Ltd.**

Address / Adresse:

**1st Factory : #70, Bonsan-ro 241beon-gil, Jinyeong-eup, Gimhae-si, Gyeongsangnam-do, 50855, Korea
2nd Factory : #117, Seobu-ro 1499boen-gi, Juchon-myeon, Gimhae-si, Gyeongsangnam-do, 50877, Korea**

Identification of material concerned (list attached when necessary): see Annex pages 2/2

Identification des matériaux concernés (liste en annexe le cas échéant) :

Quality Assurance system approval number: **KR002609 Version 1, Valid date: March 12th 2023**

Numéro d'approbation du système d'assurance qualité

This certificate is valid until: **March 23rd, 2026**



Cette attestation est valable jusqu'au :

The approval is conditional upon the surveillance audits, tests and verifications to be carried out by Bureau Veritas KOREA, as per the provisions stated in the agreement signed by both the manufacturer and Bureau Veritas.

Le maintien de l'approbation est soumis à la réalisation par Bureau Veritas COREE des audits, essais et vérifications selon le contrat signé par le fabricant et Bureau Veritas.

This certificate shall be deemed to be void and the manufacturer shall alone bear any consequences pursuant to its use, where the manufacturer fails to comply with his undertakings as per the agreement in respect of implementation of the approved quality system and inspection and tests on the final product.

Cette attestation est présumée nulle et le fabricant supportera seul les conséquences de son utilisation, si les assurances données par le fabricant lors de la demande d'intervention en matière d'application de son système qualité approuvé, et d'inspection et d'essais des produits finis se révèlent inexactes.

<i>Issued at / Etabli à</i>	<i>On / Le</i>	<i>Signed by / Rédigé par</i>	<i>Checked by / Vérifié par</i>
SEOUL	February 23rd, 2023	Jong-Tak LEE 	Dr. Georgios Dilintas 
Registration code / Code d'enregistrement: 2023/02.21, 001/23			

This certificate is subject to terms of General Conditions of Service attached to the agreement signed by the applicant.

La présente attestation est soumise aux Conditions Générales de Service jointes à la demande d'intervention signée par le demandeur.